



Referat DL-møde

Dato: 15. august 2018
Sted: Spejdercenter Holmen
Tilstede: Fred (DC), Nils (DK), Bellis (DaMINK), Marie Louise (DaMINK), Line (DaSEN), Anders (DaSEN), Michael (DaSP), Rasmus (DaJUN)
Afbud: -

Vi startede mødet med fællesspisning. Her drøftede vi det faktum at Henriette er stoppet som DC og som medlem af divisionsledelsen. Vi er blevet enige om at vi fortsætter uden at lave yderligere rotationer. Vi har også besluttet at vi vil prioritere rekruttering i den kommende tid.

Der bliver lagt information på hjemmesiden som forklarer hvilke arbejdsopgaver der ligger i divisionsledelsen. Derudover rykker vi næste nyhedsbrev – som oprindeligt var planlagt til december – frem. Vi ser os alle sammen om i vores netværk og retter personlig henvendelse til dem som vi mener kunne være interesseret i en rolle i DL.

1. Opfølgning fra seneste referat

❖ Billeder på hjemmesiden

Billederne som vi har taget på mødet den 6. juni ligger [på hjemmesiden](#). Med afsæt i GDPR har vi besluttet at tilføje en information på siden at alle medlemmer af DL har givet tilladelse til at offentliggøre deres billede.

❖ GDPR

Michael og Nils er ikke kommet i mål endnu, men arbejder videre med dette emne

❖ DL-døgn

Marie Louise har booket Henrik Gerner hytten den 8-9 marts 2019

2. Novemberdagen

Til efteråret er der allerede planlagt et efterårsarrangement for troppen (3-4 nov.) og til junior grenen er JuPlat også planlagt. Novemberdagen (fælles divisionsarrangement for alle grene) kan først finde sted i 2019, og grupperne i divisionen skal høres og kunne give deres mening om initiativet.

Uanset dette vil divisionsledelsen søge inspiration hos Øresund Division. Den 3. november 2018 afholder de deres novemberdag. Vi skal senest til DL-døgn i 2019 kunne beslutte om vi kan gennemføre en novemberdag i 2019.





Referat DL-møde

3. Bordet rundt

❖ Kasserer

Nils mangler fortsat regnskab fra Junior Divi. Rasmus har initiativ til at afslutte regnskab. Fred har bekræftet at der ikke kommer en regning for brug af Skovmarkshytten (Blackfoot)

Der er kun en enkel gruppe som ikke har betalt divisionskontingent endnu. Rykker er sendt per mail.

Vi beslutter at Lise Skovgaard ikke længere kan være med i den ordning hvor hun kun betaler 75 kr. om året i medlemskontingent. Hun vil få mulighed at betale fuld kontingent (omkostningsneutral for divisionen) og fastholde korpsmedlemskab på den måde.

❖ Trop

Der har været en evaluering af forårsturnering. Sæsonopstart er allerede planlagt.

❖ Mikro/Mini

Der har været en evaluering af MIDI. Dette har medført at stjerneløbet bliver justeret lidt, så den fungerer bedre. I evalueringen er der talt om at det kan være interessant hvis divisionen sætter fokus på spejder-børn med specielle behov. Fred har taget dette op og Lone Neve fra Brødeskov vil deltage i GL/BE-aften den 10. oktober.

❖ Senior

Den 3. september er der storklanmøde, og inden da er der KLA møde

❖ Junior

Junior Divi er evalueret ved et JuGrill. Der er der besluttet at der afholdes JuPlat til efteråret som et endags-arrangement.

4. Kommende arrangementer

❖ Lederevent

Fred og Bellis tager til Lederevent på Pindstrup centret

❖ Korpsrådsmøde

Vi beslutter at vi planlægger et forkorpsrådsmøde. Fokus i dette møde bør ikke være på lovforslag, men på processer. Medio september skal vi melde ud hvor og hvornår der afholdes forkorpsrådsmøde. Fred har ansvaret.

❖ Ravnerock

Michael og Fred har ansvar for planlægning. Fred efterlyser tidligere dokumenter, faste traditioner og andet materiale som kan hjælpe med dette.

Der blev nævnt at vi bør huske mad-hold (Kegle, Pip, Bente Elleby). Husk bustransport.



Referat DL-møde



RAVNSHOLT
DIVISION

Vi har også besluttet at bestille Gillastugan med rengøring.

5. Status udviklingsplan

❖ Forberedelse GRM / Tips & Tricks

GL/BE mødet den 10. oktober er planlagt. Invitationen er sendt ud. Der søges tovholdere til de enkelte moduler. Michael vil gerne være tovholder til "kasserer netværk". Fred er tovholder på "struktur i bestyrelsesarbejde". Lone Neve er tovholder på "Børn med bogstaver".

Vi mangler derfor på nuværende tidspunkt en tovholder på "uddannelsesplan" og "GRM Tips & Tricks". Som tovholder på "GRM Tips & Tricks" vil vi høre om Rasmus (GL, Claus Nar) er interesseret.

❖ Skabe opmærksomhed om Ravnsholt / Nyhedsbrev

Nyhedsbrev er sendt ud i juni. Den er åbnet af cirka 7 ud af 10 modtagere hvilket er ret flot.

❖ Kursus for ledere / tropsspejdere

Line sørger for at der bliver lavet en invitation og sørger for at tale med Pip om hendes deltagelse. Fred sørger for at der kommer en invitation/tilmelding på hjemmesiden og sender invitationen som en mail til alle ledere

❖ Råbjerg

Roverne har nu planer om en årlig arbejdsdag.

Rasmus sørger for at den PR-film som er optaget til forårsturnering bliver forlagt bestyrelsen i Råbjerg fonden, således at de kan se den inden den bliver offentliggjort. På nuværende tidspunkt planlægger vi med at offentliggøre filmen på DRM 2019

❖ Matchmaking

Vi skal samle de gode eksempler på MatchMaking

6. Kalenderræs

Næste DL-møde finder sted den 1. oktober. Anders undersøger om vi kan afholde mødet i Søndermark hytten. Søndermark hyttens adresse er [Bag Søndermarken 20, 2000 Frederiksberg](#). Alternativ mødested vil være hjemme hos Bellis

Mødet den 9. januar hos Nils er flyttet. Ny dato er den 8. januar 2019

7. Eventuelt

❖ GruppeWeb 2.0

Fred har brugt tid på at evaluere GruppeWeb 2.0, det nye platform til hjemmesider. De nye hjemmesider ser flotte ud, og er nemme at arbejde med for ledere. Til de ledere som har et



DET DANSKE
SPEJDERKORPS



Referat DL-møde

større kendskab til hjemmesider vil GW 2.0 dog også være et platform som hurtigt mangler funktionalitet.

GW 2.0 har ikke til formål at være et Intranet.

På nuværende tidspunkt er der kun en løsning til grupperne. Til arrangementer, hytter og divisioner som bruger GruppeWeb er der ikke endnu en løsning.

❖ Dagsorden

Bellis efterlyser at dagsorden til DL-møder bliver sendt ud i MS Word format. Fred sørger for at Bellis får adgang til dagsorden i word-format, men vil fortsætte med at sende ud i PDF format.

❖ Dropbox

Rasmus efterlyser adgang til dokumenterne i dropbox. Fred sørger for at Rasmus hurtigst muligt efter mødet får adgang.

❖ GL/BE aften

Marie Louise har ikke modtaget invitationen. Fred eftersender denne efter mødet.

